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cussió deduïm que els cinc minuts de sessió 
privada han servil només perquè el públic 
sortís a respirar, ja que no han pogut posar-se 
d'acord. 

El senyor Montana proposi que el Patro
nat sigui ampliat amb dues persones niés, 
essent aquestes el doctor Torrents i En Josep 
Tapias, vertaders simants de la música. 

El senyor Bofill entén que en el sí del Pa
tronat no deu haver-hi músics de professió, 
com el senyor Tapias. 

El senyor Montana s'estranya de la con
testa, ja que el senyor Fontdeviia també ho 
és. Creu que no deu fer-se distincions entre 
les persones. 

El senyor Bofill fa un elo^i del senyor 
Fontdeviia durani la seva aciuació en el Pa
tronat. 

El senyor Busquets diu que el senyor Ta
pias li digué, en una taula del cafè de la Fon
da d'Europa, que si el feien del Patronat no 
acceptaria, i, en cas d'acceptar-lo, sols el seu 
nom fóra una garantí) perquè tot anés bé. 

Es passa a votació si s'accepta la proposició 
del senyor Montana d'ampliar el Patronat 
amb dos individus més El resultat de la vota
ció és de cinc vots contra l'ampliació del Pa
tronat, pels dels senyors Montsnà i Pagès a 
favor. 

E's noms dels senyors que han esiai no
menats per a formar el Patronat dè l'Escola 
Municipal de Música, són els següents: Gil-
bert Fontdeviia i Deifí Sirvent, que ja forma
ven part del Patronat dissolt i Josep Molins, 
Miquel Sané i Migí Torrents. 

S'aixeca la sessió a un quart de nou. 

Sessió del dia 20 de juliol 
Sota la presidència del senyor Alcalde, En 

Esteve Camillo i Mustarós, dijous es celebrà 
sessió ordinària de segona convocatòria. Hi 
assistiren els regidors senyors Busquets, Gual. 
Pagès, Estrada. Montana i Tió. 

Després d'una petita discussió s'aprova 
l'acta de la sessió darrerament celebrada. 

Es llegeix la sentència del Tribunal Su
prem f«llant contra l'ex-cap de policia En 
Josep Gómez. 

Es dóna compte d'una caria de la casa 
Portavella, de Barcelona, oter'nt diversos 
preus per a l'adquisició de plaques pel servei 
d'empleats municipals. 

S'acorda adquirir les plaques. 
S'aproven varis permisos d'obres. 
S'acorda adquirir, per a la rotulació de 

carrers, unes plaques de 40 x 30 i 50 x 30 cen
tímetres, 

S'acorda subvencionar amb 100 pessetes 
una excursió que han de fer els nois i noies 
de les escoles de Palou. 

Es desestima, per extemporània, una ins
tància presentada per En Enric Mas. 

Es dóna compte d'una instància cursada 
per En Joan Prat, propietari i concessionari 
de l'autòmnibus que fa el servei a l'estació del 
Nord, demanant que es cobri directament 
per empleats municipals el cànon de 0 05 
pessetes que percebeix l'Ajuntament. Es de
sestimada per dictamen de la Comissió d'Hi
senda. 

El senyor Pagès demana a la presidència 
si el senyor Prat ha fet efectiva la multa que 
se li imposà, contestant-se-li que ha pagat 
l'import defraudat i que el dia 30 faià eteciiva 
la multa. 

S'acorda pavimentar el carrer de Maspons. 
Els tres principals propietaris del carrer hi 
estan conformes tot i que és més car que l'em
pedrat. 

El senyor Pagès diu que en primer lloc 
no està conforme amb el contracte presentat 
per la casa constructora, perquè aquesta no 
dóna cap garantia, i en segon lloc que creu 
que no és una obra d'urgència perquè es faci 
sense que la quantitat a gastar consti en el 
pressupost actual, gravant el pressupost vi
nent amb aquesta quantitat 

Per aquest motiu els senyors Pagès i Estra
da voten contra el projecte de pavimentació. 

El senyor Montana demana en quina for
ma es demanà el permís d'unes obres que es 
fan en una casa del carrer de Sant Roc. 

El senyor Busquets contesta que s'ha donat 
compte de que s'han excedit del que es dema
nava en el permfs, ja que es tractava d'un 

senzill arreglo i ara es troben que fins apoien 
la Cisa. 

El mateix senyor proposa que s'cb.i un 
expedient per a depurar les responsabiiitata 
en què hagin incorregut els empleats muni
cipals que manifestament deixen en abandé 
les coses que atanyen a la ciutat. 

El senyor Montana està conforme que s'o
bri un expedient, però demana amb gran 
energia que es dissolgui la comissió de Fo
ment per la seva falta d'aCtuació i que es reor
ganitzi de nou. 

El senyor Busquets proposa no obrar amb 
violència, sinó invitar els consellers que com
ponen la Comissió de Foment i demanar-los 
que posin els seus càrrrcs a disposició de 
l'Alcaldia. Aixi s'aprova. 

El senyor Estrada, membre de la Comis
sió de Foment, diu que fa molt de temps 
que no està conforme amb la manera de fer 
de la comissió i que, per tant, no té cap classe 
de reparo en posar el càrrec a la disposició de 
la Presidència, com així ho fa. 

S'aproven qualques comptes a pagar. 
El senyor Estrada demana que es donguí 

una relació detallada de totes les despeses que 
importaran les obres que s'estan efectuant a la 
Gasa de la Ciutat. 

El senyor Pagès demana que s'investigui 
el què hi ha de cert referent a una instal·lació 
exterior de corrent elèctrica al voltant de la 
casa Estabanell i Pahisa que ofereix un perill 
per al transeünt i s'estranya no se n'fiagi de
manat el corresponent permís. 

El senyor Montsnà diu que en el nou pla 
per a dotar d'Instituts a C; talunya se n'ator
garan a Mataró, Vilafranca, Badalona, Vila
nova i Sabadell, sense que hi figuri Càrano-
llers. Demana que, tenint en compte la ges
tió importantíbsima que ha fet l'Ajuntament 
a profit de l'ensenyança, una vegada més es 
prengui una resolució ferma d'intervenir prop 
de la Generalitat o de l'Estat perquè sigui 
concedit a Granollers l'Institut. 

El senyor P^gès abunda en el mateix criteri. 
El senyor Montana diu que en la propera 

sessió portarà una relació dels exàmens que 
s'han efectuat a l'Escola de Segona Ense
nyança. 

S'acorda que el divendres, dia 21, es reu 
neixi l'Ajuntament, en sessió privada, a les 
nou de la nit, per a nomenar una Comissió 
ique es desplaci a Madrid cer a fer els treballs 
necessaris per la creació d'un Institut a Gra
nollers. 

S'acorda pagar les despeses d'instal·lació 
d'una exposició que deu fer-se a l'Escola Mu
nicipal del Treball, que ascendeixen aproxi
madament a 250 pessetes. 

S'acorda fer confeccionar un trajo d'istiu 
al Conserge de l'Escola de Segona Ensenyança. 

S'aixeca la sessió a les nou tocades, 
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Esportives 
FUTBOL 

Martinene, 3 " Granol lers , 3 
La Directiva del Granollers va concertar un 

partit amistós amb el Martinene, l'equip qUe 
en el passat campionat de promoció va lluir el 
fanalet roig durant la lluita, quedant propieta
ri del mateix al fïnal de la competició. Això 
no vol dir que el team de Sant Martí no tin
gui un bon conjunt i estem completament se
gurs que sí totes les actuacions que varen fer 
en els tíliims partits del torneig, les haguessin 
fet al començament, el Martinene no es troba
ria en el lloc que immerescudament avui es 
troba. 

Un empat a tres gols va ésser el final de 
l'encontre. 

Arbitrà el col·legiat Rafael Faigel, amb 
molta imparcialitat i sense la més petita pro
testa del pijblíc ni dels jugadors, cosa molt di
fícil de veure quan arbitren col·legiats de 
postin. 

Granol lers , 8 " Martinene, 2 
En el terreny de joc de Sant Martí i com a 

revenja del partit que varen jugar en el nos
tre, es va celebrar aquest encontre el passat 
diumenge. 

Un partit molt disputat, amb jugades vis
toses i que els granolleríns varen assolir una 
justissima vicíòria. 

El nombrós ptiblic que el va veure, fent-se 
càrrec del joc noble i correcte dels nostres 
equipiers, els va aplaudir amb entusiasme, 
puix l'encontre, a pesar d'ésser amistós, varen 
jugar-lo amb el mateix braó que si es tractés 
d'un partit de campionat. Ei resultat demostra 
que la lluita va ésser molt disputada. 

En serio i de broma 
Ja han començat les obres en el terreny de 

joc local. Allò no és un camp de futbol, és la 
caraba sistentinificada en forma de trinxera. 
La demolició ja és feta. Ara, desitjaríem saber 
com acabarà tot això, car, segons rumors re
collits en llocs futbolístics, la junta directiva 
no té ni una leandra per la reforma i per això 
tenim por de que l'arreglo duri més que les o-
bres de la Sagrada Família. 

En una reunió general que va celebrar el 
Club, ara farà dos anys, aquell cèlebre secreta
ri galetístic, en proposar la candidatura d'En 
Mauri, com veges que hi havia una miqueta 
de maror per la seva acceptació (en Rayon, en 
Gendra i en Xicota, tenen la paraula), l'esmen
tat senyor els va engegar un parlament oratori 
dient que el càrrec de president d'un club de 
futbol sols el pot desempenyar un home amb 
solvència moral i material, disposat a fer de 
cavall blanc sempre que les exigències del ma-
teix ho necessitin. 

La solució és clara: un senyor amb cent 
mil pafías i el terreny de joc local i les excava-
cions de Numància es podran parlar de tu, o 
pels propers partits haurem de demanar pres
tats els estadis de Reus i de Girona, perquè 
ens deixin jugar quan ens toqui partit a casa. 

En Mateu i en Lluch no han firmat enca
ra: el primer, demana més quartos o una coi-
locació a l'Ajuntament de Granollers (el se
nyor Bofill té la paraula i en Camillo la solu
ció), i el segon vol que el club li aboni el sou 
d'an any que el Catalunya (R. I. P.) li va que
dar a deure. 
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